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ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ

ΠΡΑΚΤΙΚΑ Νο 72
ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

Πρακτικά:       72ο Δ.Σ.  ΣΥΝΔΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ
Ημερομηνία: 20.06.2011
Τόπος:             ΣΕΦ, Λ. Βουλιαγμένης 224 & Αγ. Δημητρίου 1, Αγ. Δημήτριος

ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ

1. ΖΑΧΑΡΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ

2. ΣΑΡΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ

3. ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ

4. ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ

Παρευρέθησαν ο κος Ψωμάς, ο νομικός σύμβουλος κος Ταβουλάρης και το μέλος μας κος
Κιλίμης (Centrosolar).

1. Θέματα ημερήσιας διάταξης

Α. Άμεσα – Επείγοντα θέματα

Δεν τέθηκαν

Β. Πρόοδος εκκρεμούντων θεμάτων

1οΘέμα: Ανάθεση υλοποίησης προγράμματος στο Αριστοτέλειο Πανεπιστήμιο
Θεσσαλονίκης.

2ο Θέμα: Τρόπος καταγραφής πρακτικών

3ο Θέμα: Αποτελέσματα συναντήσεων με ΔΕΗ, ΠΑΣΕΓΕΣ

4ο Θέμα: Επόμενες συναντήσεις (ΡΑΕ, ΥΠΕΚΑ, ΔΕΣΜΗΕ) προγραμματισμός
συναντήσεων με φορείς(ΤΕΕ, ΕΛΕΤΑΕΝ κλπ).

Γ.      Νέα θέματα

1οΘέμα: Διασφάλιση χρηματικών διαθεσίμων ΣΕΦ

2ο Θέμα: Κανονισμός λειτουργίας ΔΣ

3ο Θέμα: Ενέργειες επικοινωνίας
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4ο Θέμα: Εξουσιοδότηση σε Ταμία χειρισμού μηχανήματος τραπέζης και
συναλλαγών μέσω web banking

2. Ενημέρωση των πρόσφατων γεγονότων

 Συζητήθηκε η αλλαγή του υπουργού ΠΕΚΑ και η αναγκαιότητα να σταλεί
επιστολή, που εκτός από τα συγχαρητήρια προς το νέο υπουργό, θα παρουσιάζει
τον ΣΕΦ και θέματα αρμοδιότητας του Υπουργείου, για τα οποία θα ζητείται η
παρέμβαση του υπουργού προς επίλυση. Στο τέλος της επιστολής θα ζητείται
συνάντηση για περαιτέρω συζητήσεις και γνωριμία. Ο κος Σαρρής τόνισε ότι θα
πρέπει να είμαστε προσεκτικοί στη διατύπωση και ιεράρχηση των θεμάτων που θα
τεθούν, διότι πρόκειται για έναν νέο υπουργό που δεν έχει εξοικείωση με τα
θέματα του κλάδου. Με την προηγούμενη ηγεσία του υπουργείου υπήρχε μια
ανοιχτή ατζέντα και συζητήσεις σε εξέλιξη. Τώρα η ατζέντα τίθεται σε μηδενική
βάση και θα πρέπει να επιλέξουμε την αφετηρία της συζήτησης, π.χ. αν θα
προταχθούν θέματα που απαιτούν αλλαγή νόμου ή θέματα που απαιτούν την
παρέμβαση του νέου υπουργού για την εφαρμογή της υφιστάμενης νομοθεσίας. Ο
κος Σακκάς πρότεινε να καταγραφούν τα θέματα και να επιλεγούν τα
σημαντικότερα. Προτάθηκε να περιληφθούν στην επιστολή αναφορές σε σχέση με:
1. τις καθυστερήσεις, αυθαιρεσίες, μη τήρηση του νόμου από ΔΕΗ, ΔΕΣΜΗΕ, 2.
τους στόχους του ΣΕΦ (12% κλπ), 3. το αντικείμενο των μελών του ΣΕΦ, 4. τα
προβλήματα με τις τράπεζες (ρευστότητα, εγγυητικές κλπ)  Μετά από συζήτηση το
ΔΣ αποφάσισε ομόφωνα ο κος Ψωμάς να ετοιμάσει μία επιστολή με συγχαρητήρια
στο  νέο Υπουργό, παρουσίαση του ΣΕΦ και ως θέματα για παρέμβασή του να
είναι αυτά που αφορούν τη ΔΕΗ και το ΔΕΣΜΗΕ (καθυστερήσεις, ορθή εφαρμογή
νομοθεσίας).

3. Ενημέρωση της σημαντικότερης εισερχόμενης και εξερχόμενης αλληλογραφίας.

- Τα εισερχόμενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι:

1. Αρ.Πρ.469/06.06.2011 Επιστολή/προσφορά από τη δικηγόρο, καθηγήτρια
Πανεπιστημίου κα Δακορώνια για την κατάρτιση γνωμοδότησης επί της
καταγγελίας της εκλογικής διαδικασίας από την εταιρία Αφοί Καλυβιώτη
(απόφαση του ΔΣ πρακτ.71/30.5.2011).

2. Αρ.Πρ.470/09.06.2011 Επιστολή /πρόσκληση από την κα Σεϊμανίδη περιοδικό
«Χρήμα» για συμμετοχή του κου Ζαχαρίου σε πάνελ με θέμα «Ενέργεια:
επενδύσεις σε ένα νέο τοπίο» στις 7.7.2011 στο ξενοδοχείο «Intercontinental», το
ΔΣ αποφάσισε ομόφωνα να εκπροσωπήσει με ομιλία το ΣΕΦ ο πρόεδρος κος
Ζαχαρίου.

3. Αρ.Πρ.471/09.06.2011 Επιστολή εταιρίας μέλους “Alexakis Energy” .
4. Αρ.Πρ.472/09.06.2011 Kοινοποίηση επιστολής από την εταιρία KSCG σύμβουλοι

επιχειρήσεων με θέμα «Υπογραφή σύμβασης αγοραπωλησίας –αυθαίρετοι
εκβιασμοί ΔΕΣΜΗΕ, βάναυση μεταχείριση επιχειρηματία, παράνομες αυθαίρετες
πράξεις και παραλείψεις».

5. Αρ.Πρ. 473/10.06.2011 Επιστολή / πρόταση από το ΚΑΠΕ και το κο Μαλαματένιο
με θέμα «Υποστήριξη πρότασης ΚΑΠΕ για το Build Up skills», συμφωνήθηκε να
σταλεί η επιστολή στήριξης του προγράμματος από το ΣΕΦ.
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6. Αρ.Πρ. 474/10.06.2011 Πρόσκληση για τον πρόεδρο κο Ζαχαρίου από τον
πρόεδρο του ΚΑΠΕ κο Σανταμούρη να παρερευθεί στις 27.6.2011 σε παρουσίαση
επιχειρησιακού σχεδίου τμήματος Φωτοβολταϊκών συστημάτων και διεσπαρμένης
παραγωγής.

7. Aρ.Πρ.475/15.06.2011 Επιστολή από την εταιρία Αλουμίλ για αλλαγή
εκπροσώπου της στο ΣΕΦ και την αντικατάσταση της Αλουμίλ Ηλιακά από την
Αλουμίλ ΑΕ, λόγω απορρόφησης της πρώτης από την δεύτερη (μητρική εταιρία).

8. Αρ.Πρ. 476/16.06.2011 Αίτηση εγγραφής στο ΣΕΦ ως τακτικό μέλος της εταιρίας
“Montana PV ενεργειακή”, θα εξεταστεί σε επόμενο ΔΣ.

9. Αρ.Πρ.477/17.06.2011 Επιστολή από τις Τεχνικές εκδόσεις/Building Green expo,
για συμμετοχή του ΣΕΦ με το λογότυπο του στα έντυπα της έκθεσης και τη
διανομή υλικού εφόσον το επιθυμεί, καθώς και την δημοσίευση Δελτίων τύπου στο
περιοδικό Building Green και στην ιστοσελίδα του, ομόφωνα το ΔΣ αποφάσισε να
υποστηρίξει με το σήμα του την ανωτέρω έκθεση που θα διοργανωθεί  2-
5.12.2011.

10. Αρ.Πρ.478/17.06.2011 Επιστολή από την εταιρία «Ενέργεια Λάρισας» με θέμα
«Τραγικές καθυστερήσεις  εβδομάδων με τη ΔΕΗ Λάρισας».

11. Αρ.Πρ.479/17.06.2011 Επιστολή από το Πανελλήνιο σύλλογο εθελοντών
αιμοδοτών  για οικονομική προσφορά 200€ και εμφάνιση του λογοτύπου του ΣΕΦ
στα έντυπα του. Αποφασίσθηκε ομόφωνα να ζητηθεί υλικό ώστε να  προωθηθεί
στα μέλη προκειμένου να υπάρξουν προσφορές για αιμοδοσία χωρίς προβολή του
λογοτύπου μας και χωρίς οικονομική βοήθεια. Με αυτόν τον τρόπο ο ΣΕΦ
υποστηρίζει έμπρακτα το έργο τους.

12. Αρ.Πρ.480/20.06.2011 Κοινοποίηση επιστολής του  κου Πρέντζα Κων/νου
(ηλεκτρολόγου) –Κεφαλλονιά προς την Υπουργό ΠΕΚΑ με θέμα «Φωτοβολταϊκά
στις στέγες και την εφαρμογή του προγράμματος στα διασυνδεδεμένα νησιά».

- Τα εξερχόμενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι:

1. Αρ.Πρ.466/31.05.2011 Επιστολή στον κο Ματόπουλο με θέμα «Απάντηση στην
από 20.05.2011επιστολή σας».

2. Αρ.Πρ.467/03.06.2011 Επιστολή / ανάθεσης στην δικηγόρο καθηγήτρια κα
Δακορώνια με βάσει την απόφαση ΔΣ πρακτ. 71/30.05.2011.

3. Αρ.Πρ.469/14.06.2011 Επιστολή /βεβαίωση στην εταιρία μέλος μας ISPS ότι είναι
μέλος  μας.

4. Αρ.Πρ. 470/14.06.2011 Επιστολή /βεβαίωση στην εταιρία μέλος μας Q-PV ότι
είναι μέλος  μας.

5. Αρ.Πρ.471/15.06.2011 Επιστολή στην Alpha Bank με θέμα «Επιστροφή χρημάτων
στο BSW – από λάθος κατάθεση 2ης φοράς της 1η δόσης του προγράμματος PV
legal».

4. Ενημέρωση από τον Ταμία της ταμιακής κατάστασης του ΣΕΦ.

α. Το ταμείο του ΣΕΦ σήμερα 20.06.2011 είναι 247.221,79 €
β. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς τρίτους είναι : 0 €
γ. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς το συμβαλλόμενο  προσωπικό είναι: 0€  .
δ. Εισπράξεις  από το προηγούμενο Δ.Σ.30.05.11 : 3.000,00 € και 750,00€ (νέο
μέλος).
ε. Οι ληξιπρόθεσμες οφειλές των μελών είναι:
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- Από συνδρομές 19.000 (9 X 2000) , (1Χ1000)
- Από εγγραφές 0 €
στ. Άλλα έσοδα του ΣΕΦ  0 €

5. Έναρξη συζήτησης επί των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης

Α. Άμεσα – Επείγοντα θέματα

Δεν τέθηκαν

Β. Πρόοδος εκκρεμούντων θεμάτων

1οΘέμα: Ανάθεση υλοποίησης προγράμματος στο Αριστοτέλειο Πανεπιστήμιο
Θεσσαλονίκης.

Ο κος Σαρρής ενημέρωσε ότι ολοκληρώθηκε το έργο που είχε ανατεθεί στο ΑΠΘ
και υποβλήθηκε η σχετική μελέτη. Τα αποτελέσματα των προσομοιώσεων που
διεξήχθησαν είναι ιδιαίτερα ικανοποιητικά, καθώς φαίνεται ότι η διείσδυση των
φωτοβολταϊκών μπορεί να φτάσει στο θερμικό όριο μιας γραμμής ΜΤ (14ΜW) με
έγχυση αέργου ισχύος, είτε αυτή είναι αποκλειστική για την εξυπηρέτηση
φωτοβολταϊκών είτε αυτή εξυπηρετεί και καταναλωτές. Υπάρχει η δυνατότητα
υπέρβασης και του θερμικού ορίου με ρύθμιση και της ενεργού ισχύος, αλλά ήδη η
προσέγγιση του θερμικού ορίου συνεπάγεται τεράστιες δυνατότητες για το κλάδο. Ο
κος Σαρρής σημείωσε ότι με την ολοκλήρωση και του β’ αυτού βήματος (α’ βήμα η
συμμετοχή στη διαβούλευση της ΡΑΕ) πρέπει να περάσουμε στο γ’ βήμα που είναι η
διαβούλευση με τη ΔΕΗ, ώστε να τύχουν αποδοχής οι τεκμηριωμένες θέσεις μας. Ο
κος Ψωμάς ρώτησε  αν θα πάρει τη πρωτοβουλία το ίδιο το ΑΠΘ ή εμείς, σε αυτό.
Επειδή εμπλέκονται και το υπουργείο και η ΡΑΕ ίσως μία ιδέα θα ήταν να
οργανώσουμε μία συνάντηση για την παρουσίαση των αποτελεσμάτων (στα πρότυπα
της συνάντησης για το PV legal), φυσικά η παρουσίαση θα γίνει από το
πανεπιστήμιο. Ο κος Καπέλλος είπε μήπως να έβγαινε πρώτα μία ανακοίνωση και
μετά κάναμε την συνάντηση. Ο κος Ψωμάς σε αυτό είπε ότι πρώτα θα πρέπει να την
παρουσιάσουμε στους ενδιαφερόμενους.  Ο κος Σαρρής επισήμανε ότι η αποδοχή
των θέσεών μας από τη ΔΕΗ «περνάει» από τους ΤΑΛΔ των περιφερειακών
γραφείων της ΔΕΗ. Τα στελέχη των ΤΑΛΔ είναι υπεύθυνα για την εξέταση των
αιτήσεων και είναι αυτά που αποφασίζουν σχετικά με τη δυνατότητα σύνδεσης
φωτοβολταϊκών. Χρησιμοποιούν απαρχαιωμένο λογισμικό και δεν έχουν ενημέρωση
σχετικά με τις δυνατότητες των σύγχρονων μετατροπέων. Αν δεν πεισθούν  αυτοί
δεν πρόκειται οι θέσεις μας να τύχουν αποδοχής στη ΔΕΗ, ανεξαρτήτως
«αποφάσεων κορυφής». Θα ήταν χρήσιμο λοιπόν να οργανώσουμε σε Αθήνα,
Θεσσαλονίκη, Λαμία και Πάτρα workshops που θα παρουσιαστούν στους τοπικούς
ΤΑΛΔ τα στοιχεία της μελέτης με τη βοήθεια του ΑΠΘ και ίσως και με τη στήριξη
του ΤΕΕ. Το ΔΣ αποφάσισε ομόφωνα να διερευνηθούν όλα τα ανωτέρω και να
οργανωθούν το συντομότερο δυνατόν οι συναντήσεις αυτές.  Τέλος, ομόφωνα
εγκρίθηκε η εξόφληση του τιμολογίου του ΑΠΘ από τον κο Μίτμαν που είναι 7000€
+ ΦΠΑ, κόστος το οποίο είχε εγκριθεί από το ΔΣ πρακτ. 66/31.3.2011
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2ο Θέμα: Τρόπος καταγραφής πρακτικών

Μετά την απόφαση του ΔΣ πρακτ. 71/30.05.2011  να γίνεται φυσική  ηλεκτρονική
καταγραφή των συνεδριάσεων για να υπάρχει, εφόσον χρειαστεί, η δυνατότητα
αναφοράς στα λεγόμενα των συμμετεχόντων, η κα Γεωργιάδου ενημέρωσε για το
κόστος συσκευής ηλεκτρονικής καταγραφής, το οποίο κυμαίνεται από 87 έως 110 €
(ανάλογα με τη μάρκα και τις δυνατότητες).  Το ΔΣ ομόφωνα αποφάσισε να
αγοραστεί συσκευή με κόστος έως 100€ και να είναι στη διάθεση του ΔΣ στην
επόμενη τακτική συνεδρίαση.

3ο Θέμα: Αποτελέσματα συναντήσεων με ΔΕΗ, ΠΑΣΕΓΕΣ

Ο κος Ζαχαρίου ενημέρωσε για την συνάντηση με τη ΔΕΗ, , που έγινε τη
Παρασκευή 17.6.2011 και συμμετείχαν ο κ. Δρόσος από τη ΔΕΗ και οι κκ
Ζαχαρίου, Σαρρής και Καπέλλος από το ΣΕΦ. Ο κος Δρόσος εξέφρασε το
παράπονό του για τον επιθετικό τόνο των Δελτίων Τύπου του ΣΕΦ σε σχέση με τη
ΔΕΗ κι ότι περίμενε από το νέο προεδρείο να πέσουν οι τόνοι. Ενημέρωσε για τον
ειδικό κατάλογο ότι  έχει σχεδόν ολοκληρωθεί η εξέταση των αιτημάτων. Υπάρχουν
εκκρεμότητες στη Μακεδονία – Θράκη και στην Πελοπόννησο αλλά εκτιμά ότι θα
ολοκληρωθεί η εξέτασή τους μέχρι τέλος Ιουνίου. Για τις αιτήσεις των αγροτών είπε
ότι έχουν δώσει 3750 προσφορές όρων σύνδεσης από σύνολο 6200 αιτημάτων. Από
τις προσφορές που έχουν δώσει μέχρι τώρα, έχουν γίνει μόνο 20 περίπου αποδοχές.
Για τα υπόλοιπα αιτήματα απαιτείται συνδρομή της περιφέρειας για να δοθεί
προσφορά ή νέα γραμμή σύνδεσης καθώς οι υφιστάμενες δεν επαρκούν. Για τις
στέγες έχουν δοθεί όροι σύνδεσης μέχρι και τον 11ο του 2010 και προσεχώς θα
εξεταστούν τα υπόλοιπα. Τα νέα αιτήματα είναι περίπου 12000 και θα εξεταστούν
κατ’ αρχήν αυτά του πρώτου 60ήμερου (100αρια και 500αρια) με πρωτόκολλο ανά
περιφέρεια και προτεραιότητα σε αυτά που είναι εύκολο να συνδεθούν (αφορούν
άδειες γραμμές). Ο κος. Δρόσος ενημέρωσε επίσης ότι επίκειται η ανάρτηση του
συνόλου των αιτήσεων σύνδεσης στο διαδίκτυο (πέραν των αιτήσεων αγροτών) και
ότι εντός των επόμενων ημερών θα δοθεί στη ΡΑΕ η εκτίμηση της ΔΕΗ για τη
χωρητικότητα των δικτύων, όπως τους έχει ζητηθεί. Πρόκειται για μια εκτίμηση η
οποία έχει γίνει με βάση την ισχύ βραχυκύκλωσης των υφιστάμενων υποσταθμών,
από την οποία θα προκύπτει ότι υφιστάμενες και νέες γραμμές ΜΤ επαρκούν για να
καλύψουν το στόχο της πολιτείας έως το 2014 (σύνδεση στο Δίκτυο περίπου 2GW),
με βάση το μίγμα ΑΠΕ που προβλέπει η σχετική υπουργική απόφαση. Σχετικά με τα
διασυνδεδεμένα και ειδικά για την Εύβοια ανέφερε ότι δεν θα μπεί κανένα νέο
οικιακό για τους επόμενους 6 μήνες, μέχρι δηλαδή να αυξηθεί το όριο ισχύος για τα
φωτοβολταϊκά από τη ΡΑΕ, να εξεταστούν τα αιτήματα για μεγαλύτερες
εγκαταστάσεις και να διαπιστωθεί ότι υπάρχει διαθέσιμη ισχύς. Επιμένει δε ότι τα
οικιακά δεν εξαιρούνται από το περιορισμό ισχύος.  Ο κος Ψωμάς επισήμανε ότι,
«τότε ίσως είναι καλύτερα να απευθυνθούμε απευθείας στη ΡΑΕ και να ζητήσουμε
να αυξήσει το όριο στα νησιά». Τέλος ο κος Δρόσος ενημέρωσε ότι το θέμα
έλλειψης μετρητών έχει λυθεί και για την παραλαβή των φωτοβολταϊκών
εγκαταστάσεων ΜΤ γίνεται αποκέντρωση και θα παραλαμβάνονται πλέον από τις
περιοχές της ΔΕΗ για επιτάχυνση της διαδικασίας..  Ο κος Σαρρής συμπερασματικά
τόνισε ότι 1 χρόνο μετά τη θέση σε ισχύ του ν.3851, έκδοσης Δελτίων Τύπου και
συναντήσεων με τη ΔΕΗ έχουμε παρουσιάσει σχεδόν μηδενική πρόοδο. Η ΔΕΗ
εξακολουθεί να αυθαιρετεί, οι δε πολιτικές εξελίξεις κάθε άλλο παρά θετική
επίδραση αναμένεται να έχουν. Για παράδειγμα, είναι άγνωστο τι θα γίνει με το
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ενεργειακό νομοσχέδιο, με το οποίο τουλάχιστον ρυθμίζονταν κάποια θέματα
σχετικά με τη λειτουργία του Διαχειριστή Δικτύου και ενισχυόταν ο εποπτικός ρόλος
της ΡΑΕ. Είναι απαραίτητη μια αναθεώρηση της τακτικής μας διότι η
ακολουθούμενη δεν φαίνεται να φέρνει ουσιαστικά αποτελέσματα. Ο κος Ψωμάς
είπε ότι πρέπει στην πρώτη επαφή που θα έχουμε με το νέο υπουργό ΠΕΚΑ να
ζητήσουμε να παρέμβει στα θέματα ΔΕΗ και να ζητήσει χρονοδιαγράμματα
συγκεκριμένα και δεσμευτικά από αυτήν. Ο κος Σαρρής είπε ότι είναι Ιούνιος και
πρέπει να αποφασίσουμε πώς θα κλιμακώσουμε τη στάση μας στα θέματα με τη
ΔΕΗ και να καθορίσουμε ποια θα είναι η νέα μας τακτική. Ο κος Ψωμάς ρώτησε
μήπως θα ήταν καλύτερα να μιλήσουμε πλέον και με τον κ. Ζερβό.  Το ΔΣ
αποφάσισε ομόφωνα να κάνει μία πρώτη επαφή τηλεφωνική ο κος Ψωμάς με τον κ.
Ζερβό και στη συνέχεια να δούμε τις επόμενες κινήσεις μας με τη ΔΕΗ.

Ο κ. Ζαχαρίου ενημέρωσε επίσης για τη συνάντηση που έγινε με το πρόεδρο της
ΠΑΣΕΓΕΣ στις 15.6.2011.  Η συνάντηση πραγματοποιήθηκε σε ανέλπιστα καλό
κλίμα και εκφράστηκε η ευχή και από τις δυο πλευρές η επαφή αυτή να
συστηματοποιηθεί με στόχο τη συνεργασία για την προώθηση κοινών θέσεων,
εφόσον υπάρχουν Για το δημοσίευμα της ΠΑΣΕΓΕΣ, που έθιγε τον ΣΕΦ, ο κ.
Καραμίχας ισχυρίστηκε ότι δεν εννοούσε το ΣΕΦ κι ότι μάλλον απευθυνόταν σε
άλλο σύνδεσμο (παραγωγών). Επίσης, επισήμανε ότι η θέση του ήταν πάντα ότι θα
έπρεπε να εκμεταλλευτούν τις στέγες των αγροτών για φωτοβολταϊκά, να γίνονταν
ομαδοποιημένα έργα έξω από κάθε χωριό και θεωρεί ότι οι σημερινές ταρίφες είναι
υψηλές, δεδομένων των αλλαγών που γίνονται σε όλη την Ευρώπη και της
κατάστασης της χώρας. Τέλος, πιστεύει ότι οι αγρότες θα έπρεπε να ασχοληθούν
κατ’ αρχήν με τη βιομάζα παρά τα φωτοβολταϊκά. Μας παρέπεμψε δε, να μιλήσουμε
με την εκτελεστική ομάδα της ΠΑΣΕΓΕΣ που ασχολείται με τεχνικά θέματα του
κλάδου μας και να ανταλλάξουμε θέσεις και απόψεις. Ο κος Σαρρής τόνισε την
αναγκαιότητα μία τέτοια συνάντηση να γίνει άμεσα, ώστε να διευκρινιστεί αν
υπάρχει ταύτιση απόψεων μεταξύ του προέδρου της ΠΑΣΕΓΕΣ και της εκτελεστικής
ομάδας. Όλα τα μέλη του ΔΣ ομόφωνα συμφώνησαν σε αυτό.

4ο Θέμα: Επόμενες συναντήσεις (ΡΑΕ, ΥΠΕΚΑ, ΔΕΣΜΗΕ) προγραμματισμός
συναντήσεων με φορείς(ΤΕΕ, ΕΛΕΤΑΕΝ κλπ).

Ο κος Σαρρής ενημέρωσε ότι έχει κάνει ήδη επαφή με το ΤΕΕ και περιμένει να του
καθοριστεί ραντεβού.  Για την ΕΛΕΤΑΕΝ έχει ήδη μιλήσει ο κος Σαρρής με τον
πρόεδρο της κο Παπασταματίου και επίσης πρόκειται να καθοριστεί συνάντηση. Ο
κος Σακκάς ενημέρωσε ότι έχει ήδη κλείσει ραντεβού με τον κο Κακιόπουλο – μικρά
υδροηλεκτρικά – για την Τετάρτη 22.6.2011.

Ο κος Ζαχαρίου ενημέρωσε ότι είμαστε σε αναμονή συνάντησης με τον υπεύθυνο
της υπηρεσίας ΑΠΕ κο Χαβιαρόπουλο, ο οποίος περιμένει να ξεκαθαρίσει πρώτα το
τοπίο με τη νέα ηγεσία του ΥΠΕΚΑ ενώ από τη ΡΑΕ εκκρεμεί ακόμα ο καθορισμός
ημερομηνίας συνάντησης. Τέλος αποφασίσθηκε να ζητηθεί ραντεβού με τους κ.κ.
Καμπούρη και Λαζάνη από το ΔΕΣΜΗΕ.

Γ.      Νέα θέματα

1οΘέμα: Διασφάλιση χρηματικών διαθεσίμων ΣΕΦ
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Μετά την ταμειακή ενημέρωση και τα χρήματα της 1ης δόσης του προγράμματος PV
legal που μας κατατέθηκαν, o κος Σαρρής τόνισε την αναγκαιότητα ανοίγματος 2ου

λογαριασμού σε άλλη τράπεζα  και ίσως προθεσμιακού με κάποιο καλό επιτόκιο για
μεγαλύτερη απόδοση. Συμφωνώντας όλα τα μέλη με τη πρόταση αυτή, ανατέθηκε
στο κο Ψωμά και στη κα Γεωργιάδου να διερευνήσουν τις εναλλακτικές που δίνουν
άλλες τράπεζες όπως Εθνική, Εurobank και Πειραιώς.
Στη συνέχεια και αφού έγινε ενημέρωση για τα μέλη που οφείλουν τη συνδρομή του
2011, το ΔΣ μετά από συζήτηση αποφάσισε ομόφωνα να σταλούν επιστολές και
email προς τα μέλη που δεν είναι ταμιακώς τακτοποιημένα, η οποία θα υπενθυμίζει
ότι η εξόφληση της συνδρομής εκάστου έτους γίνεται το αργότερο έως και τις 31.3
με απόφαση του ΔΣ πρακτ. 6/28.3.2008. Επίσης θα επισημαίνεται στο μέλος που
καθυστερεί την πληρωμή της συνδρομής του ότι αν δεν τακτοποιήσει το θέμα εντός
ευλόγου χρονικού διαστήματος μετά την παραλαβή της επιστολής αυτής, θα
παραπεμφθεί στη Γενική Συνέλευση για διαγραφή, όπως ορίζεται από το
καταστατικό.

2ο Θέμα: Κανονισμός λειτουργίας ΔΣ

Ο κος Καπέλλος παρουσίασε τον ισχύοντα κανονισμό λειτουργίας του ΔΣ
επισημαίνοντας τα συγκεκριμένα σημεία τα οποία είναι αναγκαίο να τροποποιηθούν
με βάση την τρέχουσα λειτουργία του συνδέσμου αλλά και για να γίνονται πιο
παραγωγικές οι συνεδριάσεις των ΔΣ. Τα σημεία αυτά είναι:

 Συχνότητα συνεδριάσεων του ΔΣ
 Ηλεκτρονική καταγραφή των συνεδριάσεων (μαγνητοφώνηση)
 Δυνατότητα συμμετοχής μέλους από απόσταση μέσω τηλεδιάσκεψης (αν είναι

σύννομη)
 Χρέωση εισερχόμενης αλληλογραφίας και λοιπών θεμάτων σε μέλη του ΔΣ, τα

οποία θα έχουν την ευθύνη εισήγησης, ώστε η συζήτηση να είναι πιο
αποτελεσματική κι εντός συγκεκριμένων χρονικών ορίων

 Τα χρονικά όρια και ο τρόπος σύγκλισης έκτακτων ΔΣ
 Χρόνος κοινοποίησης πρακτικών του ΔΣ στα μέλη

Κατόπιν συζήτησης που έγινε συμφωνήθηκαν ομόφωνα επί της αρχής οι αλλαγές
και ανατέθηκε στο νομικό σύμβουλο κο Ταβουλάρη να τροποποιήσει κατάλληλα
τον κανονισμό λειτουργίας του ΔΣ, να τον καταστήσει συμβατό με το καταστατικό
στα σημεία που ο κανονισμός αναφέρεται στο καταστατικό και να φέρει τον
τροποποιημένο κανονισμό προς τελική έγκριση στο επόμενο ΔΣ.

3ο Θέμα: Ενέργειες επικοινωνίας

Η κα Γεωργιάδου ενημέρωσε για τα παρακάτω εισερχόμενα :
1. Πρόταση συμμετοχής του προέδρου κου Ζαχαρίου σε φόρουμ με θέμα

«Ενέργεια: επενδύσεις σε ένα νέο τοπίο» στις 7.7.2011 στο Intercontinental. Το
ΔΣ ομόφωνα αποφάσισε να συμμετάσχει ο κος Ζαχαρίου ως πρόεδρος στην
ανωτέρω εκδήλωση.

2. Πρόταση να υποστηρίξει ο ΣΕΦ την έκθεση Building green expo, με την
εμφάνιση του λογοτύπου του στα έντυπα της έκθεσης, παρουσίασή του στα
έντυπα, διανομή υλικού του στην έκθεση (εφόσον το επιθυμούμε) και
δημοσίευση Δελτίων τύπου στο περιοδικό Building green και στην ιστοσελίδα
του.  Το ΔΣ αποφάσισε ομόφωνα να αποδεχτεί την ανωτέρω πρόταση.
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3. Ο κ. Καπέλλος ενημέρωσε τα μέλη του ΔΣ ότι στη συνάντηση που έγινε με την
εταιρεία Foresight με σκοπό την ανανέωση της συνεργασίας και τον
εμπλουτισμό των υπηρεσιών προς τον σύνδεσμο χωρίς αλλαγή του μηνιαίου
κόστους (όπως αποφασίστηκε στο προηγούμενο ΔΣ). Συμφωνήθηκε η Foresight
να στείλει επιστολή ανανέωσης με τις επιπλέον υπηρεσίες που θα προσφέρει και
η οποία θα αποτελεί την βάση για την ανανέωση της συνεργασίας. Οι υπηρεσίες
που συζητήθηκε να προστεθούν είναι o εμπλουτισμός της συνεργασίας με πιο
«στοχευμένες δράσεις» που θα έχουν μεγαλύτερη επίδραση στα κοινά στόχους,
όπως - μεταξύ άλλων - ενδεικτικά αναφέρεται η σταδιακή ένταξη του ΣΕΦ σε
ιστοσελίδες κοινωνικής δικτύωσης (πχ. Facebook, twitter), η ανάδειξη της
ιστοσελίδας του ΣΕΦ με την ανάρτηση κειμένων θέσης από μέλη του ΣΕΦ και η
οικοδόμηση συμμαχιών με φορείς που επιδρούν άμεσα ή έμμεσα στην ενίσχυση
του θεσμικού χαρακτήρα του ΣΕΦ. Το ΔΣ συμφώνησε ομόφωνα με τα
προτεινόμενα και αναμένει τη σχετική επιστολή και τη νέα σύμβαση από τη
Foresight για να επικυρωθούν από το ΔΣ και να γίνει και τυπικά η ανανέωση.

4ο Θέμα: Εξουσιοδότηση σε Ταμία χειρισμού μηχανήματος τραπέζης και
συναλλαγών μέσω web banking

Το Διοικητικό Συμβούλιο αποφασίζει ομόφωνα και εξουσιοδοτεί τον εκάστοτε ταμία
του ΔΣ του Συνδέσμου να παραλαμβάνει από την τράπεζα ή από τον προκάτοχο της
θέσης στο ΔΣ το μηχάνημα κωδικών (token) και να είναι υπεύθυνος για τις κινήσεις
του λογαριασμού του συνδέσμου μέσω του web banking.

6. Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ.

Η επόμενη τακτική συνεδρίαση  του Δ.Σ. αποφασίστηκε να γίνει τη Τετάρτη 06 Ιουλίου
2011 και ώρα 17:30, στα γραφεία του ΣΕΦ, Λ. Βουλιαγμένης 224 & Αγ. Δημητρίου 1,
Αγ.Δημήτριος, στον 2ο όροφο.

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το παρόν Πρακτικό.

ΑΘΗΝΑ,  20.06.2011

Ο Πρόεδρος Ζαχαρίου Αλέξανδρος

Ο Αντιπρόεδρος Σαρρής Παναγιώτης

Ο Γραμματέας Καπέλλος Σωτήρης

Ο Ταμίας Μίτμαν Στέφανος ΑΠΩΝ

Ο Αναπληρωτής Γραμματέας Σακκάς Θανάσης

Ο Αναπληρωτής Ταμίας Χρηστίδης Χάρης ΑΠΩΝ

Μέλος Καλυβιώτης Χρήστος ΑΠΩΝ


